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Protokół 
z IV sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 9 sierpnia 2024 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.14 i trwała do godziny 14.25. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,33% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecny był radny Sławomir Rypień. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli ponadto: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Kinga 
Klozińska-Antczak – skarbnik gminy, Katarzyna Kmiecik-Rosa – sekretarz gminy, 
Małgorzata Kęsy – zastępca skarbnika, Józef Grobelny – kierownik Wydziału Służb 
Technicznych, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Aktywności 
Lokalnej w Pępowie, Magdalena Wajs – inspektor ds. oświaty, Jagoda Kowalewska – 
inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców oraz sołtysi – według 
stanowiącej załącznik do protokołu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych 

na nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez gminę Pępowo, 

b) zmiany uchwały nr XXXII/201/2014 Rady Gminy Pępowo z dnia 27 maja 2014 r. 
w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Pępowo, 

c) zmiany uchwały nr XXXIII/246/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 7 grudnia 
2021 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Pępowo oraz jej jednostkom 
organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów 
uprawnionych do udzielania tych ulg, 

d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2024-2033, 
e) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024, 
f) zmiany uchwały nr XIII/89/2007 Rady Gminy Pępowo z dnia 28 grudnia 

2007 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 
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g) wyrażenia intencji przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Modernizacja istniejącego oświetlenia na oświetlenie energooszczędne 
na terenie Gminy Pępowo”. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych, sołtysów, przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo oraz gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 
radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 8. porządku obrad IV sesji 
Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
-  zmiany uchwały nr XIII/89/2007 Rady Gminy Pępowo z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie 
zwolnień od podatku od nieruchomości – jako podpunkt f), 
- wyrażenia intencji przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja 
istniejącego oświetlenia na oświetlenie energooszczędne na terenie Gminy Pępowo” – jako 
podpunkt g). 
Radni jednomyślnie – 14 głosami „za” – przychylili się do każdego z wniosków wójta, 
w następstwie czego porządek obrad IV sesji Rady Gminy Pępowo został zmodyfikowany 
w zakresie punktu 8. – dodano podpunkty f) i g). Imienne wykazy głosowań radnych oraz 
pierwotny porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z III sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z III sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 14 głosami „za”. Imienne 
wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też odpowiedzi na 
wcześniej złożone interpelacje. 
 

W punkcie 7 – Wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 
a) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę 
Pępowo – projekt uchwały omówiła Magdalena Wajs – inspektor ds. oświaty. Jak wyjaśniła, 
w obwieszczeniu ministra edukacji z dnia 27 lutego 2024 r. został ogłoszony wskaźnik 
określający wysokość maksymalnej stawki, jaką rodzice ponoszą za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego – jest to 1,44 zł. Nadmieniła, że obecnie nasi rodzice 
posyłający swoje pociechy do przedszkola uiszczają opłatę w wysokości 1,00 zł za każdą 
godzinę, którą dziecko przebywa w przedszkolu – poza obowiązkowymi pięcioma godzinami. 
Poinformowała, że proponuje się, aby zwiększyć tę kwotę do 1,40 zł, co leży w kompetencji 
Rady Gminy. Zwróciła się do Rady Gminy z prośbą o rozpatrzenie tej propozycji. 
Dyskusja: 
- Przewodniczący – zapytał, czy opłata mogłaby zostać maksymalnie podniesiona do kwoty 
1,44 zł. 
- Magdalena Wajs – udzieliła odpowiedzi twierdzącej, odwołując się do przytoczonego 
wcześniej wskaźnika. Powtórzyła, że obecnie opłata ta wynosi 1,00 zł, a po uzgodnieniu 
z wójtem proponuje się podnieść stawkę do poziomu 1,40 zł. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/27/2024 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 
przez gminę Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 
b) zmiany uchwały nr XXXII/201/2014 Rady Gminy Pępowo z dnia 27 maja 2014 r. 
w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Pępowo – projekt uchwały 
omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. Jak wyjaśniła, jest to zmiana czysto 
formalna; podobna zmiana miała miejsce niedawno w przypadku uchwały dotyczącej dotacji 
na kotły, a dotyczy zmiany rozporządzenia Komisji Europejskiej w sprawie udzielania 
pomocy de minimis – jest to wyłącznie dostosowanie do obowiązujących przepisów, 
natomiast merytorycznie same zasady [udzielania dotacji] się nie zmieniają. 
Dyskusja: 
- Wiceprzewodniczący Radosław Sobótka – zapytał, mieszkańcy jakich miejscowości mogą 
skorzystać z dotacji celowej na przydomową oczyszczalnię ścieków i w jakiej wysokości są te 
dotacje. 
- Małgorzata Waleńska – odpowiedziała, że dotacje są udzielane w wysokości do 4 tys. zł, 
jednak nie więcej, niż połowa kosztów, natomiast uchwała określa, które to są miejscowości. 
Nadmieniła, że wyłączone są miejscowości, w których jest kanalizacja sanitarna lub jest 
techniczna możliwość przyłączenia się do sieci, a także miejscowości, w których jest 
planowana w najbliższym czasie budowa, jak np. Skoraszewice, gdzie jesteśmy na etapie 
projektowania – dla tych miejscowości nie udzielamy już dotacji. 
Na tym dyskusję zakończono. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/28/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/201/2014 Rady Gminy Pępowo z dnia 27 
maja 2014 r. w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) zmiany uchwały nr XXXIII/246/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 7 grudnia 
2021 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Pępowo oraz jej jednostkom organizacyjnym, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie 
stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych 
ulg – projekt uchwały omówiła zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, 
przedłożony projekt uchwały ma charakter porządkowy; z uwagi na to, że weszło w życie 
nowe rozporządzenia Komisji Unii Europejskiej dotyczące pomocy de minimis, należy 
dostosować akty prawa miejscowego do obowiązujących przepisów. Dodała, że zmianie ulega 
zapis § 6 dotychczasowej uchwały.  
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/29/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/246/2021 Rady Gminy Pępowo z dnia 
7 grudnia 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Pępowo oraz jej jednostkom organizacyjnym, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie 
stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2024-2033 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy Kinga 
Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2024-2033 są zgodne 
ze zmianami w budżecie na 2024 r., natomiast wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach 
wynosi 5 045 068,75 zł. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do dowozów uczniów do szkół zapytał, czy w tym 
roku odbył się nowy przetarg. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że odbył się nowy przetarg, na kolejny rok szkolny. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, czy kwota za dowóz zwiększyła się w porównaniu do 
ubiegłego roku, czy pozostaje na zbliżonym poziomie. Skonstatował, że paliwo nie zdrożało. 
- Skarbnik – odpowiedziała, że jest to trochę więcej, ale nie ma dużej różnicy – dokładamy 
ok. 100 tys. zł. Zaznaczyła, że zabezpieczamy środki zarówno na zakup biletów, jak i na 
umowy z tymi rodzicami, którzy dowożą dzieci niepełnosprawne. 
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- Radny Ireneusz Matyla – sprecyzował, że najbardziej interesowało go właśnie to, czy koszt 
zakupu biletów wzrósł. 
- Wójt – zapytał, czy jest możliwość podania konkretnych kwot. 
- Małgorzata Waleńska – odpowiedziała, że nie pamięta dokładnych kwot, jednak bilety są 
droższe o kilka złotych. Podkreśliła, że różnica w cenie wynika m.in. z tego, że szkoły 
zgłosiły zapotrzebowanie na większą ilość biletów – w tym roku z dowozów korzysta ok. 380 
dzieci, a w poprzednim roku było ich o 40 mniej. 
- Skarbnik – poinformowała, że cena biletu po przetargu to 147,90 zł. 
- Wójt – podsumował, że na bilecie nie jest to duża różnica, ponieważ w roku ubiegłym też 
było to ok. 140 zł. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/30/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2024-
2033 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
e) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały przedstawiła skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do działu 75023 Administracja publiczna zapytał, 
z czego wynika zwiększenie wydatków na zakup usług pozostałych o kwotę 56 tys. zł. 
- Skarbnik – wyjaśniła, że podczas projektowania budżetu niektóre wydatki zostały ścięte, 
w związku z czym zachodzi potrzeba uzupełnienia brakujących środków. 
- Wójt – zaznaczył, że nie są to środki na wynagrodzenia. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/31/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
f) zmiany uchwały nr XIII/89/2007 Rady Gminy Pępowo z dnia 28 grudnia 2007 r. 
w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości – projekt uchwały omówiła zastępca 
skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, przedłożony projekt uchwały ma charakter 
porządkowy; z uwagi na to, że weszło w życie nowe rozporządzenia Komisji Unii 
Europejskiej dotyczące pomocy de minimis, należy dostosować akty prawa miejscowego do 
obowiązujących przepisów nowego rozporządzenia. Dodała, że zmianie ulegają zapisy § 2  
i § 3 dotychczasowej  uchwały. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/32/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XIII/89/2007 Rady Gminy Pępowo z dnia 28 
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grudnia 2007 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
g) wyrażenia intencji przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Modernizacja istniejącego oświetlenia na oświetlenie energooszczędne na terenie 
Gminy Pępowo” – wójt przypomniał, że wspomniane zadanie inwestycyjne było 
szczegółowo omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji. Zwrócił się do radnych z prośbą 
o podjęcie uchwały intencyjnej. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
IV/33/2024 w sprawie wyrażenia intencji przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Modernizacja istniejącego oświetlenia na oświetlenie energooszczędne na terenie Gminy 
Pępowo” – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Wiceprzewodniczący Radosław Sobótka – podziękował osobom zaangażowanym 
w przeprowadzenie inwestycji polegającej na odnowieniu stawu w Czeluścinie, 
a w szczególności p. Małgorzacie Waleńskiej i p. Marzenie Sipurze. Wyraził nadzieję, że 
wykonana praca zostanie uszanowana i że staw za jakiś czas będzie wyglądał tak samo, jak 
teraz. 
- Radny Mirosław Stachowiak – zwrócił uwagę na problem suszy. Zauważył, że zboża być 
może nie ucierpiały zbyt mocno, jednak sytuacja przedstawia się znacznie gorzej jeśli chodzi 
o uprawy kukurydzy. Zapytał, czy wiadomo coś na temat ewentualnego wsparcia dla 
rolników. 
- Wójt – odpowiedział, że nie ma już komisji suszowych; rolnik powinien samodzielnie 
zgłosić szkody za pośrednictwem aplikacji, a wojewoda zweryfikuje takie zgłoszenie na 
podstawie danych z GUS. 
- Sołtys Babkowic Konrad Pieprzyk – przypomniał, że na jednym przystanku w Babkowicach 
trzeba ułożyć kostkę, a drugi czeka na przeniesienie. 
- Kierownik WST Józef Grobelny – odpowiedział, że na tę chwilę brak jest mocy 
przerobowych, jednak zadanie to zostanie zrealizowane, gdy tylko będzie taka możliwość. 
- Wójt – stwierdził, że spróbuje nakłonić wykonawcę którejś z większych inwestycji 
realizowanych na terenie gminy, aby podjął się przeprowadzenia tych prac. 
- Radna Bogumiła Jarmużek – przypomniała o konieczności zasypania piaskiem chodnika 
z kostki brukowej przy ul. Umińskiego w Pępowie. 
- Józef Grobelny – odpowiedział, że powinien to zrobić wykonawca chodnika, jednak jeśli tak 
się nie stanie, prace wykonają służby techniczne przy użyciu piasku dostarczonego przez 
wykonawcę. 
- Radny Zygmunt Gulcz – zapytał, czy po zasypaniu rowu planowana jest kontynuacja 
inwestycji w Gębicach, tj. pobudowanie chodnika i ścieżki rowerowej. 
- Wójt – przyznał, że spodziewał się tego pytania. Przypomniał, że gmina realizuje sporo 
zadań związanych z refundacją, jak chociażby ul. Promienista, której PROW jeszcze nie 
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sprawdził i nie ma jeszcze zielonego światła do wypłaty tych pieniędzy – powinno to być 
prawie pół miliona złotych. Poinformował, że wybiera się w tej sprawie do Poznania 
i spróbuje coś wskórać, aby umożliwić gminie wykonanie kolejnych ruchów finansowych. 
- Radny Zygmunt Gulcz – stwierdził, że potrzeba jest pilna, ponieważ zbliża się nowy rok 
szkolny i należałoby zapewnić dzieciom możliwość bezpiecznego dotarcia na przystanek 
i z przystanku do domu. 
- Przewodniczący – skonstatował, że Gębice są bardzo blisko Pępowa, zatem uczniowie tej 
miejscowości musieliby dojeżdżać do szkoły własnym transportem. 
- Radny Ireneusz Matyla – zwrócił uwagę na konieczność przełożenia newralgicznych 
fragmentów chodnika i wystających studzienek przy ul. Stanisławy Nadstawek, ponieważ 
tego typu nierówności zagrażają bezpieczeństwu. Dodał, iż zdaje sobie sprawę, że z powodu 
braku środków i czasu najprawdopodobniej nie uda się zrealizować tego w tym roku. 
Zastanawiał się, czy kompleksowych napraw chodników w Pępowie nie należałoby zlecić 
firmie zewnętrznej. 
- Wójt – odpowiedział, że ten temat był już poruszany w rozmowach z powiatem; do 
przełożenia jest praktycznie cały chodnik przy ul. Stanisławy Nadstawek, jednak powiat stoi 
na stanowisku, że przebudowa chodnika zostanie zrealizowana w przyszłości, przy okazji 
modernizacji tej ulicy. Dodał, że na razie w planach jest ul. Kobylińska, zatem nie wydarzy 
się to szybko. Stwierdził, że gdyby gmina zaproponowała przełożenie chodnika, musiałaby 
partycypować w kosztach po połowie z powiatem, dlatego też trzeba by zabezpieczyć środki 
w przyszłorocznym budżecie. Przypomniał, że kolejnym zadaniem realizowanym we 
współpracy z powiatem jest przebudowa drogi w Ludwinowie, która zostanie dokończona 
w przyszłym roku lub podzielona na dwa etapy – już niebawem trzeba będzie zdecydować, na 
co przeznaczyć środki. Podsumował, iż zdaje sobie sprawę, że naprawa chodnika jest 
potrzebna, ponieważ wiele jego elementów wymaga wymiany lub wyrównania. 
Zapowiedział, że przeanalizuje i skonsultuje to zadanie, a konkretniejszej odpowiedzi 
spróbuje udzielić na kolejnej sesji. 
- Dyrektor GOKSiAL Leszek Żelazny – podziękował radnej Roksanie Bryl za 
zorganizowanie delegacji na dożynki powiatowe. Zaprosił wszystkich do udziału 
w dożynkach gminno-parafialnych. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
IV sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 
                 Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 
 

 


